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ZAPISNIK 
 
9 . redne seje sveta KS Gradin, ki je bila dne 20.2.2024 ob 17.00 uri v sejni sobi doma  
krajanov v Brezovici. 
 
Prisotni člani sveta:  Sebastijan Šaule, Paolo Stepančič, Sandi Vežnaver,  Danilo Maršič,  
                                           Igor Mikolič, Manja Vrenko, Nataša Radin 
 
Opravičeno odsotni: Marino Boškin,  
Zapisnikar: Marica Babič 
 
Predsednik pozdravi vse prisotne, ugotovi da je svet sklepčen od 8 članov, prisotnih 7, ter za 
sejo predlaga naslednji 
 
DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 8. redne seje sveta KS dne 23.1.2024; 
2. Oddaja terase v uporabo - Obravnava  in sprejem hišnega  reda, cenik uporabe terase v I. 

nadstropju doma krajanov, določitev skrbnika in namestnika; 
3. Tekoče aktivnosti v KS, obravnava  in sprejem plana dela za leto 2024; 
4.  Razno 

 
Dnevni red je bil brez pripomb soglasno sprejet. 
 

Ad 1 
POTRDITEV ZAPISNIKA 8. REDNE SEJE SVETA KS 

 
Člani sveta na vsebino posredovanega zapisnika 8. seje z dne, 23.1.2024  niso imeli pripomb, 
zato so člani  soglasno z 7 glasovi ZA, sprejeli naslednji 
SKLEP št. 1-9 :  
Potrdi se zapisnik 8.redne seje svet KS. 
 
 

Ad 2 
ODDAJA TERASE V DOMU KRAJANOV  BREZOVICA V NAJEM 

 
Predsednik poroča, da je terasa v I. nadstropju končana in opremljena. Prostor bi se lahko 
oddajalo v uporabo.  Vsled tega predlaga, da se imenuje dva  skrbnika prostora, sprejem hišni 
red in cenik oddaje prostora. Člani sveta so s predlogi seznanjeni. 
Po razpravi v kateri so sodelovali člani sveta so soglasno z 7 glasovi ZA sprejeli naslednji 
SKLEP št. 2-9: 
1.Prostoru se poimenuje -  steklena dvorana 
2.Za skrbnika prostora se imenuje: Danilo Maršič in Vlado Pavlič, posreduje se jima sklep o 
imenovanju in opis nalog 
3.Sprejme s Hišni red, izobesi se ga v prostor (priloga k zapisniku) 
4.Potrdi se cenik uporabe steklene dvorane, izobesi se ga v prostor in oglasno desko. 
5.Potrdi se cenik uporabe dvorne v pritličju doma krajanov v Brezovici pri Gradinu 
    Cenika sta priloga k zapisniku. 
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Ad 3 
TEKOČE AKTIVNOSTI – PLAN DELA KS 2024 

 
Poroča – predsednik sveta 
Člani sveta so bili pozvani, da podajo pisni predlog- pobudo o odprtih zadevah po  
posameznih vaseh. Predloge  po tekočih aktivnostih so oddali štirje člani, in sicer: 
 
PREGARA z okolico: 
Ureditev poljskih poti z razvozom frezanca (KS naroči bager, delo opravijo krajani sami 
Pozidava (suhi zid)šterne, javni puči na lokaciji Pod šterno. Pridobi se ponudbe 
Ureditev kala v Reparcu (KS da sanacijo v NRP 2025) 
Obnova vodnega zajetja v Brežinarjih (izvid pitne vode), popis del, tamponirat dohodno pot 
Ureditev vodih korti Pd šćurkom ( pridobiti popis in ponudbe) 
Sanacija asfaltirane ceste (cca 15 m) na cesti Pregara – Sv. Simon. Pobudo se poda na MO Koper 
– tekoče vzdrževanje 
Preučitev možnosti za podzemno napeljavo kablov v okolici cerkve v Pregari (zadave bi se 
urejala pri rekonstrukciji cesti za Pregaro – v planu) 
     
SIRČI – PAVLIČI ; 
Sanacija- čiščenje cevi ob cesti Sirči-Pavliči (tekoče vzdrževanje) 
Sanacija puča pred vasjo Pavliči (ugotovi se lastništvo, krajani bi okolico uredili sami) 
Nadaljevanje čiščenja pohodne poti Pavliči-Vrte-Rikova ( skupine študentov v poletnem času) 
 
GRADIN – CENTER BREZOVICE: 
Pričetek urejanja lastništva parcel okrog pokopališča v Gradinu (vključit lastnike parcel) 
V centru Brezovica – na zelenici izdelati talno ploščo, z namestitvijo hiške, katero bi se uredilo za 
potrebe krajanov za prodajo lokalno pridelanih  proizvodov (turizem) 
Na cesto za Abitanti umestiti dva kamiona tampona  
Z rekonstrukcijo državne ceste so predvidene določene naloge (pločnik, JR..) 
Prizadevanje KS za pridobitev optike in bazne postaje v KS Gradin 
Ureditev prireditvenega prostora Kubik (tampon, čiščenje) 
 
KOROMAČI-BOŠKINI 
Razširitev javne razsvetljave ob vhodu v vas in izhodu (preveri se možnost širitve javne 
razsvetljave 
Poiskati primeren prostor za ekološki otok (krajani poiščejo možnosti) 
Ureditev odvodnjavanja meteornih voda in lokalne ceste proti vasi (pobudo se da na MO Koper) 
Vzdrževanje cest za Malinsko (letno redno vzdrževanje) 
Obnova gozdne ceste, z odstranitvijo grmičevja na cesti za Lihonber (preveri se možnosti in 
vključitev krajanov v delovno akcijo) 
Člani sveta so soglasno s 7 glasovi ZA sprejeli naslednji 
SKLEP št. 3-9: 
Sprejme se Plan  dela  KS Gradin za leto 2024 
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Ad 4 
RAZNO 

 
4.1. 
Predstavnica iz Hrvojev pove, da bi bila potrebna sanacija klopc, ki se nahajajo pri zvoniku v 
Hrvojih s tem, da bi se zamenjal les, ki je dokaj dotrajan. 
Člani sveta so se s predlogom strinjali ter soglasno z 7 glasovi ZA sprejeli 
SKLEP št. 4-9: 
Pridobi se ponudbo lesa za sanacijo štestih klopc v Hrvojih. Najugodnejšemu ponudniku se izda 
naročilnico. Montažo lesa naredijo krajani sami. 
 
4.2. 
Predstavnica iz Žrnjovca poda pobudo o beljenju kapelice na pokopališču v Hrvojih. Predlaga, da 
bi material nabavila KS, delo bi opravili krajani.  
Člani sveta so soglasno z 7 glasovi ZA sprejeli naslednji 
SKLEP št. 5-9: 
Nabavi se material za beljenje kapelice. 
 
4.3. 
Predsednik pove, da je s predstaviki PGD Gradin opravil razgovor o ureditvi kletnih prostorov 
pod domom. Prostor bi uredili za mladino, prosotr je potrebno očistiti, namestiti prezračevalno 
napravo in namestiti klimo.  
Člani sveta se s predlogom o ureditvi prostora strinjajo, vsled tega so soglasno z 7 glasovi ZA 
sprejeli 
SKLEP št. 6-9: 
Skliče se sestanek s  predstavniki PGD Gradin ter dogovori o skupni akaciji o ureditvi kletnih 
prostorov. KS pridobi predračun za klimo in  prezračevalno napravo. 
 
4.4. 
Predsednik poroča o sklicu sestanka s predstavniki Telekoma glede opitke in aktivnosti o 
namestitvi bazne postaje v Brezovici. KS se bo še naprej prizadevala za ureditev tako potrebne 
telekomunikacije za te zaledne kraje. 
 
4.5. 
Predsednik spomni člane sveta na tradiconalni pohod krajanov in druženje. Član sveta, Igor 
Mikolič je organizator pohoda. Okvirni datum pohoda naj bi bil 13.4.2024. 
Po pohodu bi KS priskrbela za družabno srečanje. 
 
4.6. 
Predsednik pove, da so si s predstavnico MO Koper ogledali Starce, potrebno je podati pobudo 
na državo o prenosu lastništva ter dveh stolpov in zemljišča na MO Koper. Nujno je potrebno 
umestiti začitno ograjo nad prepadom, ureditev lesenega mostička, namestiti klopce. 
Nekaj krajanov se je udeležilo prostovoljne akcije s čiščenjem okolice stolpov.  
 
Ker  pod razno ni razpravljal nihče več je predsednik sejo zaključil ob 18.30 uri. 
 
Zabeležila      Predsednik KS 
Marica Babič,l.r.      Sebastijan Šaule, l.r. 
 
  


